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Markku Weckman och 38 andra ledamöter lämnade in följande motion i enlighet med fullmäktiges 
arbetsordning:

”Enligt uppgifter som jag har fått finns det 32 kolonilotter i Vanda stad. Föreningar verksamma i Vanda 
har arrenderat lotterna till odlare för en symbolisk summa. Kolonilotterna är eftertraktade, man rent av 
tävlar om dem. Utöver personer med finländsk bakgrund arrenderas lotterna också av ett stort antal 
personer med invandrarbakgrund, vilkas integration i det finländska samhället kan främjas också på 
detta sätt.
Bristen på bevattningsvatten har blivit ett problem för kolonilotterna. Odlarna ”rafsar upp” vatten ur 
närliggande diken och för också med sig vatten långt bortifrån. Dikesvattnets kvalitetsnivå har inte 
undersökts. Esbo stad har ordnat med ett sommarvattensystem för sina lotter.
Vi hoppas att Vanda stad gör likadant. Naturligtvis skulle lottodlarna betala för det vatten som de 
använder enligt vattenmätarens utslag. Så gör man också i Esbo.”

Stadsfullmäktige 23.9.2019 § 14

Beslut:
Stadsfullmäktige beslutade att ta upp ärendet till behandling och sända fullmäktigemotionen till 
stadsstyrelsen för beredning. 

Bilaga:
– Markku Weckmans och 38 andra ledamöters undertecknade motion om att Vanda ska vidta

åtgärder för att åstadkomma ett sommarvattensystem för kolonilotter


